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П Р О Т О К О Л 
 

№ 1 
 

 

Днес 09.11.2023 г. в Заседателната зала на Община Дупница, Общинския съвет 
проведе I-то тържествено извънредно заседание.  

На заседанието от 29 общински съветници, присъстваха 29.  
На заседанието присъстваха още: Г-н Александър Пандурски – Областен управител на 

област Кюстендил, г-жа Олга Китанова – зам. кмет на общината, г-жа Невена Манова – 
секретар на община Дупница, служители на общинска администрация, кметове на кметства, 
журналисти, граждани. 

Заседанието бе открито в 11.00 часа от г-н Александър Пандурски – Областен 
управител на Област с административен център Кюстендил.  

 
/свири химна/ 
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР  ПАНДУРСКИ - Областен управител: 
С моя Заповед ОА-РД-14-175/06.11.2023 г. е свикано първото заседание на ОбС 

Дупница, мандат 2023 – 2027 г. Надявам се, че в залата присъстват всичките 29 новоизбрани 
общински съветници, кмета на общината г-н Първан Дангов, кметовете на Баланово, 
Бистрица, Блатино, Джерман, Дяково, Крайници, Пиперево, Самораново, Червен брег и 
Яхиново.   

Уважаеми г-н Дангов. 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници. 
Уважаеми госпожи и господа кметове на кметства. 
Уважаеми гости. 
Позволете ми да поздравя всички вас с избирането ви за кметове и общ. съветници 

през мандата 2023 – 2027 г. и да ви пожелая успешен и ползотворен мандат. 
Няма да бъде лесно на никой от вас, но ситуацията в страната е такава. Трябва да 

положим максимално усилия да намерим начин да се преборим със страстите си, да търсим 
своята възможност да помогнем максимално на родния си град, на родните си села на 
общината. За това защото само в единодействие, само в еднопосочие на всички ваши 
действия вие може да постигнете това което заслужавате. Дупнишката община е 
икономически най-силната община в областта. Нейните постигнати резултати няма сега да 
повтаряме и казваме, но вие сте отбора, който дава възможност на нашата област да има 
съответния икономически облик. Така, че старайте се да направите всичко това което зависи 
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от вас, за да може Община Дупница да просперира. Аз се надявам, че вие ще намерите начин 
това да направите. Така, че на добър час и късмет в работата през целия мандат. 

/аплодисменти/ 
Нашата днешна работа ще протече по следния ред: 
Най-напред ще бъдат връчени удостоверенията на избраните Кмет на Община 

Дупница, кметовете на кметствата на Баланово, Бистрица, Блатино, Джерман, Дяково, 
Крайници, Пиперево, Самораново, Червен брег и Яхиново и на общинските съветници.  

Въз основа на съответните решения, това ще стане от Председателя на Общинската 
избирателна комисия Мария Чомакова, след което ще положим клетва от страна на общ. 
съветници, кмета на общината и кметовете на кметства, ще подпишете клетвените листа, 
които ще бъдат събрани и тогава ще започнем първото заседание на новоизбрания ОбС, 
които ще се ръководи от най-възрастния общ. съветник. Казано е, че това е г-жа Виолета 
Инкьова. 

/аплодисменти/ 
Първото заседание на което аз съм предложил две точки, първата от които е Избор на 

Председател на ОбС, като обръщам внимание тук, че избора е таен. За целта се избира 
съответно комисия за провеждане на избора между общ. съветници. Всички тези процедури 
си ги знаете много по-добре от мен. За избран Председател е необходимо 50+1 от гласовете 
на всички общ. съветници. Знаете колко сте 29, колко е необходимия кворум за избора. Така, 
че и това го обръщам само като внимание. 

Дам думата на председателя на ОИК за връчване на удостоверенията. 
 
Г-ЖА МАРИЯ ЧОМАКОВА – Председател на ОИК – Дупница: 
Добър ден. 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Уважаеми дами и господа. 
Имам честта и удоволствието да връча удостоверенията на новоизбраните Кмет на 

община, кметове на кметства и общински съветници.  
С Решение № 229/06.11.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница са 

обявени резултатите от избора на Кмет на община Дупница, като за избран е обявен – 
Първан Ангелов Дангов. 

 
/аплодисменти/ 
 
С Решение № 192/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Баланово, като за избран е обявена – Явор 
Иванов Митов. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 230/06.11.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Бистрица, като за избран е обявен – 
Христо Георгиев Христов. 

 /аплодисменти/ 
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С Решение № 199/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 
обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Блатино, като за избран е обявена – 
Валери Кирилов Върбанов. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 231/06.11.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Джерман, като за избран е обявен – 
Божидар Георгиев Стоев. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 193/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Дяково, като за избран е обявена – 
Цветелина Максимова Илиева – Иванова. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 200/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Крайници, като за избрана е обявена – 
Десислав Василчов Начов. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 190/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Пиперево, като за избран е обявена – 
Утеха Петрова Маноилова. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 189/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Самораново, като за избран е обявен – 
Райко Василев Цветков. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 195/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Червен брег, като за избран е обявен – 
Славчо Евгениев Димкин. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 191/30.10.2023 год. на Общинска избирателна комисия Дупница е 

обявен резултата от избора на Кмет на кметство с. Яхиново, като за избран е обявена – Софка 
Венчова Скоклева. 

/аплодисменти/ 
 
С Решение № 194 от 30.10.2023 год. на ОИК Дупница са обявени избраните общински 

съветници в община Дупница, които моля по реда на съобщаването им да пристъпят за 
връчване на удостоверенията. 

Александър Димитров Анин    
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Анастасия Георгиева Давкова   
Анна Минкова Минкова    
Бойко Илиев Полянов     
Бойко Олегов Христов     
Веселин Михайлов Станкев   
Виктор Методиев Мантарков   
Георги Василев Георгиев    
Георги Иванов Бански     
Георги Красимиров Градевски   
Георги Томов Рангелов    
Гичка Петрова Михайлова    
Емил Димитров Гущеров    
Иван Миланов Раков      
Иво Николов Ников     
Илиян Ангелов Миланов    
Йонко Йорданов Гергов    
Костадин Крумов Костадинов   
Николай Димитров Табаков   
Павел Ангелов Коларски     
Румен Живков Желязков    
Светлин Яник Зарев     
Станислав Георгиев Страшимиров  
Станислав Христов Павлов    
Христо Страхилов Михалчев   
Шейхриар Неждет Златарска   
Ивайло Валериев Петров    
Слав Викторов Мантарков     
Виолета Генчева Инкьова    
    
 
/аплодисменти/ 
 
Честито на всички. Предизборните страсти вече утихнаха и отговорността е вече 

Ваша за управлението на община Дупница. Пожелавам Ви, вървейки по улиците да стъпвате 
здраво и главите Ви да бъдат високо вдигнати. След приключването на мандата да имате 
куража да застанете пред вашите съграждани и да можете достойно да се отчетете за 
свършеното през изминалите години. Пожелавам Ви ползотворна работа, много политическа 
зрялост, диалог и съгласие в името на Община Дупница и нейните жители. 

Благодаря. 
/аплодисменти/ 
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР  ПАНДУРСКИ - Областен управител: 
Аз искам да благодаря и на ОИК защото тя свърши професионално своята работа, 

така че днес да можем да работим в този екип.  
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На основание чл. 32, ал. 1 от ЗМСМА общинските съветници, Кмета на общината и 
кметовете на кметства задължително положат клетва. 

Моля присъстващите със ставане на крака да положиме клетва. Повтаряйте текста 
след мен. 

“Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и законите на 
страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на гражданите на община 
Дупница и да работя за тяхното благоденствие. Заклех се!”  

(Присъстващите общински съветници положиха клетва , както кмета на общината и 
кметовете на кметства.)  

/аплодисменти/  
 
Това което е важно е важно да придвижите и клетвените листа, които ви бяха 

предоставени и тези клетвени листа моля да бъдат събрани. 
 
На основание чл. 33, ал. 3 от ЗМСМА първото заседание на новоизбрания Общински 

съвет се открива и ръководи от най-възрастния общински съветник.  
Давам думата на Виолета Инкьова.  
/аплодисменти/ 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Най-възрастния сигурно означава най-мъдър. Надявам се да съм помъдряла с 

годините, които за мен не са толкова много. Ще направя едно обръщение към всички вас. 
Уважаеми господин Областен управител. 
Уважаеми господин Дангов – настоящ Кмет на Община Дупница. 
Уважаема г-жо Чомакова – Председател на ОИК. 
Уважаеми кметове на населените места в Община Дупница. 
Уважаеми дами и господа новоизбрани общински съветници. 
Уважаеми жители на Община Дупница, драги гости на това първо заседание на 

Общинския съвет. 
За мен е голяма чест и привилегия да открия първото заседание на този Общински 

съвет. Никога и през ум не ми е минавало, че ще съм в тази роля. Това, че аз съм най-
възрастния член на Общинския съвет сега означава само едно – че жителите на Община 
Дупница са избрали един млад общински съвет. Нали това беше идеята на всички участващи 
в изборите партии – да се даде път на младите хора. Надявам се, че младите идеи ще бъдат 
по-прогресивни и по-съзидателни и ще допринесат за пълноценна и качествена работа в 
полза на нашата община. И да не забравят да се уповават на опита на по-възрастните.  

На първо място поздравявам тези жители на Община Дупница, които излязоха до 
урните да дадат своя вот и изпълниха конституционното си право и задължение. Така вие, 
драги избиратели, имате право да търсите отговорност за всички взети решения тук, в тази 
зала. 

Разбира се, най-важно е здравето на всички. Така че, уважаеми общински съветници, 
уважаеми кметове на населените места - бъдете живи и здрави вие и вашите семейства, за да 
можете да дадете най-много от силите и възможностите си в работата, която ви предстои. Не 
забравяйте, че времето е най-големият критик и след 4 години пожелавам да се поздравим, че 
сме си свършили работата както трябва. Щом сме се хванали на хорото, ще го играем. Е, 
хорото започна. Нека обаче да го играем отговорно и съвестно. Българска пословица гласи: 
„У всекиго има съвест, ала блазе томува, комуто тя е чиста“. Нека работим с чиста съвест, 
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достойно и безпристрастно, почтено и само в интерес на гражданите на Община Дупница – 
така, както се заклехме преди броени минути! Нека жителите на нашата община да бъдат 
убедени, че са направили правилния избор, гласувайки за нас! Нека да не подведем 
доверието на съгражданите си!  

Пожелавам на всички със здрав разум, високо съзнание и морал и взаимно уважение 
да успеете да изпълните обещанията си към избирателите. Успешна работа на новоизбрания 
Общински съвет! 

Съгласно заповедта на областния управител – Избор на председател на общински 
съвет съгласно чл. 21, ал.1, т. 3 във връзка с чл. 24, ал. 1 от ЗМСМА започваме работа. 
Процедурата е следната: 

Първо ще предложите брой на членовете на комисията, която да осъществи избора на 
председател на ОбС. След това ще приемем предложенията за комисията по избора и ще я 
гласуваме. 

Ще последват предложенията за председател на ОбС. След което чрез тайно гласуване 
същият ще бъде избран. 

И така нашата работа започва. Очаквам вашите предложения за броя на членовете на 
комисията по избор на Председател на ОбС. 

Предложения? 
 
Г-Н ПАВЕЛ КОЛАРСКИ – общ. съветник: 
Предлагам комисията да бъде от 5 члена. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Гласуваме броя на комисията. 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “        29 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 
Предложения за членове на комисията. 
 
Г-Н ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – общ. съветник: 
Д-р Бойко Полянов. Предложението ни е и за Председател на комисията. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ съветник: 
От БСП предлагаме Александър Анин за Председател. 
 
Г-Н ПАВЕЛ КОЛАРСКИ – общ. съветник: 
Предлагаме Светлин Зарев. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГРАДЕВСКИ – общ. съветник: 
Предлагаме Гичка Михайлова. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – общ. съветник: 
Предлагаме Георги Георгиев. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Ще прочета предложената комисия - Д-р Бойко Полянов, Александър Анин, Светлин 

Зарев, Гичка Михайлова и Георги Георгиев.  
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Гласуваме така предложената комисия. 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “        29 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 
Сега ще гласуваме предложенията за Председател на комисията по реда на тяхното 

постъпване. 
Който е „за“ д-р Бойко Полянов да бъде Председател, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “        7 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “      22 
 
Който е „за“ Александър Анин да бъде Председател, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “        12 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “      9 
 
Общински съвет избра за Председател на комисията по избор на председател на 

Общински съвет Дупница г-н Александър Анин. 
Решението на общ. съветници е комисията да бъде в следния състав: 
Председател: 
Г-н Александър Анин  
Членове: 
Д-р Бойко Полянов 
Светлин Зарев 
Гичка Михайлова  
Георги Георгиев. 
Минаваме към следващата задача – предложения за Председател на ОбС. 
Моля за вашите предложения. 
 
Д-Р БОЙКО ПОЛЯНОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Уважаеми г-н Кмет на гр. Дупница. 
Уважаеми кметове на населени места.  
Уважаеми колеги общински съветници. 
Уважаеми съграждани и гости. 
Във връзка със сложната обстановка в нашата страна и ротационния принцип на избор 

на управление, следващото управление ще бъде поето от ПП ГЕРБ. За това според мен 
Председател на ОбС гр. Дупница би трябвало да има позиции при ръководството на страната 
така, че може би трябва да бъде от ПП ГЕРБ. Освен това този цветист и представен от много 
партии ОбС би трябвало да бъде ръководен от човек, който има опит, който би трябвало да 
има диалогичност между групите за да може да стигнем до някакво правилно решение. 
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За това нашата номинация е за г-н Гущеров. В края на краищата е дългогодишен общ. 
съветник, в същото време бил е Председател на ОбС, депутат и добре познат в управлението 
на страната, която ще бъде за в бъдеще. 

Благодаря за вниманието. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Благодаря. Други предложения? 

 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Г-н Кмет. 
Г-жо Председател. 
Колеги и гости в залата. 
Уважаеми колеги общински съветници, обръщам се към вас. Първо искам да ви 

пожелая здраве защото то е най-важно и след това да ви помоля всички ние заедно да 
работим за благото на общината, за добруването и за едни ползотворни решения. И в 
продължение на думите на д-р Полянов, аз ще предложа човека, който през последните 
години доказа, че го интересува само и единствено интереса на дупничани, това е последния 
Председател на ОбС. 

Моето предложение е инж. Костадин Крумов Костадинов. 
Благодаря ви. 
 

Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Благодаря.  
Други предложения? 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги общински съветници. 
С оглед на така създалата се ситуация в ОбС, тъй като 12 формации има в ОбС, няма 

да затрудняваме избора и няма да издигаме от БСП кандидат за Председател. 
 Ще подкрепим по-добрия от двамата кандидати. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Други предложения? 
 
АДВ. ЙОНКО ГЕРГОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаема г-жо Председател. 
За четвърти път полагам клетва, за първи път толкова младолик водещ на първото 

заседание. 
Уважаеми колеги, поздравявам всички вас с избора ви. По отношение на избора на 

Председател. Мнението на партията на Зелените е, че през изминалия вот гражданите ясно 
заявиха, че искат промяна. Нашето мнение е, че от двете предложения които са направени, 
такава промяна каквато се очаква от нас избраните от гражданите на Дупница, не се 
предлага. За това ние няма да подкрепим нито една от двете кандидатури. 
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Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Други предложения за Председател на ОбС? Имате думата. 
Виждам, че няма такива.  
Ще се гласува с таен вот в кабинката, но преди това дамите от ОбС трябва да 

подготвят бюлетините. Така, че ще обявим почивка, след което всички ще се съберем отново. 
Комисията ще заеме местата си. Всеки един по един по списък със съобщаване по 
микрофона ще отиде да гласува, ще се подпише на листа, след което комисията ще преброи 
бюлетините и ще обяви резултата. 

Двадесет минути почивка. 
Преди почивката г-н Дангов има думата. 
 
Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ – Кмет: 
Уважаеми г-н Областен управител. 
Уважаеми отец Паликарски. 
Уважаема г-жо Инкьова. 
Уважаеми кметове на кметства. 
Уважаеми общински съветници. 
Уважаеми съграждани. 
Скъпи гости. 
Приемам с огромна отговорност доверието което ми гласувахте всички вие и 

заявявам, че всичко онова което говорих, аз и екипа с който реализирахме тази успешна 
кампания ще бъде следната, а именно принципа на прозрачност, принципа на отговорност, 
принципа на човешко отношение към всеки един гражданин и решаване на неговите 
проблеми. Защото искам да кажа, че най-големия капитал, най-голямото богатство в нашия 
град, в нашата община са хората които живеят. Независимо какви тротоари и улици имаме, 
когато нямаме отговорни хора, когато нямаме усмихнати хора, когато нямаме съзидателни 
хора, ние не правим нищо. Изборите свършиха в неделя. Лично за мен кампанията започва от 
днес. Но това не означава, че ще има в моите действия като Кмет ни най-малко реваншизъм 
или обида на политическия ми опонент. Нека всичко онова което изтече в кампанията по 
един или друг начин решено от конкурентните политически щабове по нелицеприятен начин 
въпреки тържествения ден държа да го кажа, остане там. Нека направим така включително и 
в днешния ден с избора на Председател, разумен избор за да не повтаряме нещо което е 
дълбоко било назад в годините. Нека да бъдем отговорни на висотата на всеки един, като 
Кмет, общ. съветник, служител в администрацията и да си припомним всичко онова което 
обещавахме в кампанията.  

И понеже знам, че всяка власт е дадена от народа, но всяка власт е дадена и от Бога, 
вътре в себе си в сърцето си да си спомним силите които ни дава характера, ентусиазма. 
Когато един човек се качва на горе по стълбицата не бива да подминава тези които среща 
защото един ден когато му се наложи да слиза, дано не слиза сам и няма кой да го види. 

Разчитам на вашия разумен избор.  
Да живее България, да живее Дупница. 
 
/аплодисменти/ 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
 
Даваме почивка 20 минути за подготовка на бюлетините за гласуване. 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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Г- ЖА ВИОЛЕТА  ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Уважаеми общ. съветници, моля заемете местата си. 
Комисията по избор вече е заела мястото си. 
Ще дам думата на председателя г-н Анин да даде разяснение по гласуването. 
 

Г-Н  АЛЕКСАНДЪР  АНИН - общ. съветник и председател на временна комисия 
по избор на председател на ОбС: 

Здравейте. 
Чл. 9, ал. 1 звучи така: „ (1) Изборът на председател се извършва с бюлетина, в която 

са записани по азбучен ред имената на издигнатите кандидати, като срещу всяко от тях има 
квадратче, в което се отбелязва избрания кандидат, със знак Х. 

(2) Пликовете и бюлетините, подпечатани с печата на Общинския съвет се връчват на 
ръка на всеки гласуващ съветник от член на комисията. 

(3) Всеки съветник гласува, като поставя в плик бюлетина с отбелязване в квадратчето 
пред името знак “Х”, на предпочитания от него кандидат и пуска плика в изборната урна. 

(4) Гласът е действителен, ако в плика е намерена бюлетина с отбелязване със знак 
“Х”, само на 1 кандидат в квадратчето пред името. 

(5) Недействителни са бюлетините, когато: 
1. са намерени в избирателната кутия без плик; 
2. в избирателния плик е поставена бюлетина без отбелязано име, с отбелязване на 

повече от едно име, или със знак, различен от “Х”; 
3. върху тях са дописани думи или знаци; 
4. не са по установения образец 
(6) За избран се смята кандидатът, получил повече от половината от гласовете от 

общия брой на съветниците. Ако никой от кандидатите след първото гласуване не получи 
необходимия брой гласове, се провежда нов избор, като за всеки нов избор могат да се 
правят и нови предложения. „ 

Благодаря ви. 
 Успешно гласуване. 
 
/ВРЕМЕННАТА КОМИСИЯ ПРОВЕДЕ ПРОЦЕДУРА ЗА ИЗБОР НА 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС ЧРЕЗ ТАЙНО ГЛАСУВАНЕ/ 
 
 
Г-Н АЛЕКСАНДЪР АНИН - общ. съветник и председател на временна комисия 

по избор на председател на ОбС: 
 
Днес, 09.11.2023 г. комисия в състав: 
Председател:      Г-н Александър Анин  
Членове:             Д-р Бойко Илиев Полянов 

     Гичка Петрова Михайлова  
     Георги Василев Георгиев 
    Светлин Яник Зарев 

 
чрез тайно гласуване проведе избор на председател на Общински съвет – Дупница. 
 
След  преброяване на бюлетините резултатът е следния: 
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От проведения избор за председател на ОбС от 29 присъстващи: 
-действителни бюлетини – 23 бр. 
-недействителни бюлетини –  6 бр. 
 
От тях: 
 
- „ЗА“ Костадин Костадинов  -15 бр. 
- „ЗА“  Емил  Гущеров -  8  бр. 

 
За председател на ОбС Дупница общинските съветници избраха Костадин 

Крумов Костадинов. 
 
/аплодисменти/ 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 21, ал.1, т.3 от 

ЗМСМА и чл. 24, ал1 от ЗМСМА, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  1 
 
1. Общински съвет – Дупница избира инж. Костадин Крумов Костадинов за 

Председател на Общински съвет – Дупница. 
 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 

Г- ЖА ВИОЛЕТА  ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Моля, г-н Костадинов да заеме мястото си. 
Пожелавам ви г-н Костадинов да бъдете обединител в този пъстър ОбС, да работите 

така, че да се вземат законосъобразни и целесъобразни решения единствено и само в полза 
на жителите на община Дупница и добрият тон никога да не напуска тази зала. 

Честито от мен. 
 

/аплодисменти/ 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н областен управител, 
Уважаеми колеги, 
Гости, 
Дами и господа. 
Залата си е същата, председателя е същия, но новият ОбС няма да бъде същият. 
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Уважаеми колеги, 
Народа на гр. Дупница избра в този ОбС да влязат 12 формации, което обуславя 

нуждата да имаме много силен диалог. Нуждата да мислим и работим за това, което 
говорихме допреди десетина дни пред нашите избиратели. Нуждата наистина да работим 
така, че от нашата работа да има ефект за гражданите на общината, ефект, който да се 
почувства в максимално бързи темпове. 

За тази цел, това което мога да кажа днес в моето встъпително слово е, че смея да 
кажа както и в предишния съвет така и сега ще заложа изцяло на прозрачността. Но, това, 
което ми се иска да направя е да дам една много по-голяма динамика на действията на ОбС. 

Максимално бързо да сформираме комисиите, където да поставиме ясните въпроси, 
да застанем срещу проблемите и да тръгнем към техното решаване. Не мога днес, макар и в 
официална сесия да не спомена, ме основния проблем, който чука на вратата това е с 
водоснабдяването на общината, с депото за отпадъците и с все по засилващите се темпове с 
европейските проекти. Затова, намерението ми е с ваше съгласие е да дадеме много по-
голяма динамика за работа на ОбС с много повече съвещания на комисиите и по този начин 
да формираме единна позиция по проблемите, които споменах. Но, тъй като днес е 
официална сесия благодаря на хората, които гласуваха за мен. На колегите, които не са 
гласували за мен им обещавам, че ще бъда председател на всички както и в миналия мандат, 
че всеки който желае особено новите колеги, които нямат опита могат да бъдат в ОбС и да 
получат нашата методическа и всякаква помощ. 

Предлагам ви добронамерен и диалогичен тон, което не означава, че ние нямаме 
нашите различия, които ще доведат до сблъсък на принципи и все пак нека, за да разберем че 
изборите свършиха да разберем, че сега е време за работа в динамичната среда и държавата в 
която се намираме и с помощта на нас на ОбС, с помощта на г-н кмета и държавните 
институции да не правим така, че в следващите 4 години ефекта от този ОбС да се усети от 
гражданите. 

Благодаря за доверието. 
Продължаваме напред. 
 

/аплодисменти/ 
 
Заповядайте г-н кмете. 
 
Г-Н  ПЪРВАН  ДАНГОВ – Кмет: 
Искам да ми позволите да поднеса този букет рози на г-жа Инкьова. 
 

/аплодисменти/ 
 
Понеже съм взел думата ще ми позволите накратко да кажа няколко заключителни 

слова от днешната тържествена сесия. 
Аз приемам този избор на ОбС с още по-голяма отговорност и амбиция, защото 

знам, че 15 гласа са на ръба на мнозинството. В мое лице ще имате динамичния работещ 
кмет, който ще иска и ще прави така в  режим на диалог и прозрачност да търсим 
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квалифицирано мнозинство или 2/3. Но, не цената на задкулистни договорки а на цената на 
работещи решения. 

Това трябва да важи за всеки един от нас, да си припомняме предизборните 
обещания, да си припомняме думите от клетвата, която положихме и като върви през 
площада  да те срещат хората и да вървиш бавно поздравявайки те а не след теб да махат с 
ръка и да казват и тия са същите. Е, не искаме да сме същите.  

Затова на добър час г-н Председател. В лицето на областния управител ще имаме 
държавника, помощта но всичко ще зависи от нас. 

За благото на общината и града. 
Да живее България. 
 

 /аплодисменти/ 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Д-р Соколов, нека завършиме втората точка и след това…..от името на гражданите и 

от името на всички останали. 
Колеги, нека завършим само работната част от сесията. 
Предстои избор на временна комисия  за изработване на проект за Правилник за 

работа на ОбС и постоянните комисии към него. 
Предлагам колеги първо да номинирате членове на комисията и след това да решиме 

какъв да бъде нейния състав. Няма изискване за броя на съветниците. Аз предлагам първо да 
номинирате членове за тази комисия…комисията е важна правилника е много важен. 
Правилника е място, където има какво да се промени и да се направи, така, че имате думата 
за номинации. 

Да започнеме от най-голямата партия. 
 
Д-Р СЛАВ МАНТАРКОВ – общ.съветник: 
От парния ГЕРБ номинирам г-н Гущеров. 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Добре . 
БСП  г-н Ивайло Петров. 
Г-н Градевски. 
Г-н Градевски, добре. 
От „Бъдеще за родината“ Павел Коларски. 
От нашата група  г-н Георги Георгиев. 
Заповядайте г-н Табаков. 
Г-н Иво Ников. Добре. 
Г-н Миланов. 
Г-н Йонко Гергов. Добре. 
Г-н Рангелов. Г-жа Златарска. 
Има ли други предложения?До момента са номинирани: г-н Гущеров, Ивайло 

Петров, Георги Градевски, Павел Коларски, , Георги Георгиев, Иво Ников, Йонко Гергов и 
Шейхриар Златарска. Осем не е проблем г-жо Инкьова. 
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Заповядайте…добре, за да бъде нечетен брой номинирам Ася Давкова. 
Има ли други предложения? 
В такъв случай колеги, предлагам комисията да бъде от 9 човека. 
Ако няма други предложения, който е „за“ моля да гласува. 

 
Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “       29 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 
 
Членове на комисията да бъдат: 

- г-н Емил Гущеров 
- г-н Ивайло Петров 
- г-н Георги Градевски; 
- г-н Павел Коларски; 
- г-н Георги Георгиев; 
- г-н Иво Ников; 
- г-н Йонко Гергов; 
- г-жа Шейхриар  Златарска; 

и г-жа Ася Давкова. 
 
Тъй като това са 9 човека, предлагам да ги гласуваме амблок. 

Който е „за“ моля да гласува. 
 

Гласува се.  
Гласували: 
  “ ЗА “       29 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 1 от ЗМСМА, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 2 
 
1. Общински съвет Дупница избира временна комисия за изработване на Правилник 

за организацията и дейността на Общински съвет – Дупница, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинска администрация от 9 броя общински съветници, както 
следва: 

1. Емил Димитров Гущеров 
2. Ивайло Валериев Петров 
3. Георги Красимиров Градевски 
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4. Павел Ангелов Коларски 
5. Георги Василев Георгиев 
6. Иво Николов Ников 
7. Йонко Йорданов Гергов 
8. Шейхриар Неждет Златарска 
9. Анастасия Георгиева Давкова 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
 Няколко технически въпроса. 
Кога да започне работа комисията ще бъдете уведомени. От следващата сесия ще се 

гласува с електронни устройства и затова, който желае да се обърне към нас да получите  
инструкции за работа. Нищо сложно няма, така че това е, с което приключваме официалната 
част от днешната сесия. 

Сега първо искам да дам думата на г-н Бойко Христов за декларация. 
 
Г-Н БОЙКО  ХРИСТОВ – общ.съветник: 
Уважаеми г-н областен управител, 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми колеги, 
Уважаеми гости. 
Ще прочета Декларация от ОбС, която е адресирана до Президента на Р.България с 

цел помилването на един наш съгражданин. 
 
До Президента  

на Република България  

Декларация на Общински съвет – Дупница 

Уважаеми господин Президент, 

С настоящата декларация ние, общинските съветници от Общински съвет - Дупница, 
изразяваме своята подкрепа за Методи Георгиев Захаринов и апелираме той да бъде 
помилван и освободен от изтърпяване на наложеното му наказание. Това свое желание 
декларираме, тъй като според нас постановената му присъда от гръцкия съд е изключително 
несправедлива. На първо място, като размер на определеното наказание и на второ място, тя 
е постановена в разрез с европейското законодателство, най-вече поради нарушени права на 
защита, липса на преводач и др.  

Изпълнението на присъдата би довело до множество негативни последствия както за 
Методи Захаринов, така и за неговото семейство. Освен това, съгласно българското 
законодателство, една от целите на наказанието е да се поправи и превъзпита осъденият, 
както и да се въздейства възпитателно и предупредително към другите членове на 
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обществото. В конкретния случай с изпълнението на тази присъда не е възможно да бъдат 
постигнати тези цели, тъй като според нас няма необходимост от поправяне и 
превъзпитаване на Методи Захаринов. Така наречената „генерална превенция” също не би 
могла да бъде постигната, а напротив, тя би създала едно негативно усещане за 
несправедливост в обществото относно така постановената присъда, имайки се предвид вида 
и размера на налаганите наказания от българския съд за подобни деяния. В конкретния 
случай, ако бъде изпълнена тази присъда, това би довело до прилагането на една напълно 
неоправдана наказателна репресия спрямо Захаринов. 

Методи Захаринов е офицер от резерва. Той е служил в редовете на 
военновъздушните сили в Българската армия, а допреди три седмици същият изпълняваше 
длъжността на инспектор в РСПБЗН - Дупница в продължение на 14 години. Захаринов е 
обществено ангажирана личност и човек с активна гражданска позиция. Сред 
обществеността на Дупница и неговото родно село Яхиново е известен с това, че застава 
начело на каузи и инициативи в защита интересите на своите съграждани. Това е главната 
причина той да бъде издигнат от инициативен комитет за независим кандидат за кмет на 
община Дупница. Близо 10% от гражданите на общината му гласуваха доверие на 
последните местни избори, което е изключително постижение за обикновен човек без 
политически опит и кариера зад гърба си. 

Освен това Методи Захаринов е семеен и има две прекрасни деца, които възпитава в 
хармония с българските ценности и традиции. Георги и Петър Захаринови са известни не 
само в община Дупница, но и в цяла България със своите рецитали и печелят множество 
награди, като за техните успехи основна заслуга имат именно техният баща Методи 
Захаринов, както и дядо им - Георги Захаринов. През 2021 година Георги Захаринов (внук) и 
Георги Захаринов (дядо) бяха обявени за будители на годината в община Дупница.  

От гореизложеното става ясно, че Методи Захаринов се ръководи от своите принципи, 
честност и морал както в личен, така и в обществен план. 

Вярваме, че ще проявите милосърдие и ще го помилвате! 

Благодаря. 

/аплодисменти/ 
 

Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Така и така нарушихме дневния ред. 
Заповядайте д-р Соколов. 
Като бивш кмет и досегашен общ.съветник. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ – бивш общ.съветник: 
Уважаеми съграждани, 
Днес е добър ден за дупнишката и българската демокрация. 
Г-н кмете, вие по-добре от мене, че живите същества с очите си казват много. 
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Пожелавам ви от сърце да гледате дупничани право в очите. И така, както днес 
можете да ги погледнете, да ги погледнете и след 4 години, когато сме работили всички да ви 
помагаме с това, което можем да управлявате по-добре от досега нашият град. 

Г-н председател, вие сте генно обременен да служите на община Дупница. Генно, 
защото познаваме всички Марияна, бог да я прости знаеме, какво тя е дала за нашата 
община. С двойно по-голямо усърдие ви пожелавам да работите за интереса на нашите 
съграждани. 

На добър час и на двамата. 
 

 /аплодисменти/ 
 
Г-Н КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви . 
С това изчерпахме дневния ред на днешното заседание. 
Приятен ден и доскоро. 

Поради изчерпване на дневния ред в 11:50 часа, председателят закри първото 
заседание на Общински съвет. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

 
2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 
 

 


